
 
 3202/20/12ישיבת הנהלה סיכום 

  נוכחים:

   האגודה  יו"ר  -ברק דביר

 רמ"ד הסברה  -יעל שרייבר 

 רמ"ד כספים   –רגבאורי 

 רמ"ד תרבות  -  רוני גרו

 רמ"ד מעורבות  - נועה דקל

 האגודה   סיו"ר –רון ליפשיץ 

 מזכ"ל המועצה  - נריה

 יו"ר: -ברק דביר

קורסים  ה ץבמהלך השבת נתקלנו במחסום בדמות קוב -לקורסיםתקופת מבחנים ורישום 

אבל צריכים להיות  , שקשה לטפל בהםים  דבר  אלה, רישום לקורסיםה מערכת ו  אוניברסיטאיה

 . לאחר מכןלנסות לפתור אותם  ו ערניים

לא  אנחנו  כרגע  ן,ממשיכים לנסות לבקש את קולנו כל הזמ -משפטיתהרפורמה  המחאה נגד 

  . קשה לנו כמועצההחלטת המועצה לא תוך כדי מבחנים ולא עד  , אקטיבי בנושאלוקחים צעד 

יחד עם   ,ארצית הכך עושים גם המקבילים שלנו בהתאחדות  סטודנטים, אלף 17לייצג קול של 

אגודה  את ה  לא מתכוון להשבית   אני, התארגנות אזרחית לבצע השבתה של המשק  יש מחר ,זאת

מח שנעשה על זה  שא,  ובדים שלכם מי שרוצה יכול ללכתאבל רוצה לבקש רשותכם לאפשר לע

 .  אבל להיות גמישים בשעותהם לא מקבלים יום חופש,  , תהצבעה פורמלי 

מתמודדת סגנית מכהנת  . 2.3מישי הביום ח זה קורה  -סגנית יו"רלארצית ההתאחדות ב בחירות 

אבל לאחר שנה   ,ארציתהבהתאחדות  ר"ר וסיו "בחירות לשלוש שנים של יו. החיפהמר יוצאת "ויו 

 למשל עכשיו.  ,ר להוציא לבחירות סגנית שלו אם רואה לנכון"אפשרות ליויש וחצי  

,  נשיא המדינה ,עיתון הארץ  בשיתוף גורמים,  14.2-ה  יום שלישי ב  -אקלים של ישראלהועידת  

ם להירשם  חברי מועצה שרוציאו אם יש חברים  .להיות הרבה אישים מובילים בתחוםים אמור

 ₪.   200יש קופון לחברי מועצה שזה בחינם במקום 

לצערנו הצטברו לא   ,מבחנים חריגים ומרובי נכשלים לאיסוף שאנחנו בתהליך  -אקדמיהעדכוני 

נשמח שתעבירו לעובדים חברי מועצה  , גם מתפוצצת  "יתהתקבל "הקבוצה ,  מעט בימים אחרונים

אני לא יכול ללכת לרקטור עם משהו   ,ו מעקבועדים להפנות בקשות לרכזות סיוע שיהיה לנ

  ,להתחקות אחרי זה חשבונות פיקטיביים, אי אפשרשראיתי בפייסבוק. יש כאלה שמפיצים מ 

זות  רכהר מבחן מרובה נכשלים. דלהוריד משמעותית מה מוגלטווח הארוך שיפנו אלינו. מנסים  

 להפנות אותם לשם.  , רגילממשיכות שעת קבלה כ

 



 
עושים גם מה שמכירים בבר  . פוש יותר חזק על ערבי מחלקהיהיה סמסטר הבא ב   -מחלקהערבי 

להנדסת חשמל למשל סיור    מחלקהמקצועי, ועד  מחלקהפורמה של ערב טגם הוצאנו פל, אילן

  ,מחלקות השנה 10פיילוט עם  עושים להגיש לרכזות ונממן להם חלק מההוצאות, כולים לאפל. י

בהיקף רחב. אנחנו רוצים לעודד את הועד לחשוב על יום כזה שרוצים   םבסטודנטייכולים לגעת 

עצמה   מהדיקנט מהמחלקהזור לרתום חנו  ניתן חלק מהכסף ואת השאר נעלעשות ואנ

היא דרך הדרכים  תואח  םלסטודנטית אקסטרה תרוצים ל. להיות מנוף צמיחה, מהפקולטה

ועד היה מקבל פר סטודנט  המשמעותית.    השנה סטודנטעד מקבל פר ו נו תקצוב שועדים. הגדלוהו

 שקלים.   10עכשיו , אי אפשר לעשות יותר מדי עם זה, שקלים 2שמגיע למסיבה  

  של נראה שיש פתרוןעובדים על זה,  יאנה עדן ואני  ,סיפורהעוד לא נגמר   -בים מחלקתייםידרי

 . בהקדםיפתר יים שו תקלות טכניות מקו יש ין  יעדים אבל עדו יבים לכל הוידר

 :רמ"ד הסברה  -יעל שרייבר  

פתוח  היום  ה על ו  יין פרסומי לפוריםפותחילת קמ   ין תקופת מבחניםיעל קמפ  ים במדור עובד 

 .  22.2 -ב שיקיים 

 זמינות. אופציותיותר המאגר שיהיו להגדלת ות, /ם ז צלמירמחר מכ

 :רמ"ד כספים –אורי רגב

 לתוכנת השכר החדשה של עוקץ. מיקוד המחלקה בשבועיים האחרונים מעבר 

בהתאם לנהלי האגודה, אחת לשנה מצביעים בהנהלה על ספקים מאושרים   -ספקים מאושרים

 לשנה הקרובה. 

 רוב הספקים הם הספקים משנים קודמות ונוספו מספר ספקים בהתאם לבקשות המדורים.  

כש לפני הרכישה  ספקים מאושרים הם ספקים שהמחיר שלהם מאושר אבל עדיין יש לבצע נוהל ר

 לוודא שהרכישה מוצדקת מבחינת צרכי האגודה. 

מבצעים הזמנה דרך תפעול ומשלימים  -לי אופיס ומחסני השוק   -שני ספקים ייחודיים •

 ₪.  200בדיעבד נוהל רכש רק לרכישות מעל  

בנוסף הורדנו השנה את ספקי הדפוס מהרשימה בשל בעיה להשיג מחירונים ולהשוות   •

 צורך נוסיף ספקי דפוס בהמשך השנה. במידת ה - מחירים

 

 :סיו"ר –רון ליפשיץ 

ועדת אירועים קורית שבוע    אמורים לסיים את החציונים שלכם.עד אז , ישיבת גנט בתחילת מרץ

אמורים להיות   שמגישים ולא הזמןלפני מבחינתנו זה  שיהיה זמן לתיקונים שבוע  , הבא בראשון

 שינויים גדולים אחרי זה.  

 .אימוניםהכרטיסיות ובחירות הין  י קמפבהלך טוב ,ת ארבוקס כמטמיעים מער -פוזיטיב

 . תראו שהדברים מתקדמים. אם מרגישים שלא, תערבו אותי ,לכל אחד יש נגיעה בתחום - שיווק



 
הוא  העבודה והדברים שבת בירוצה שכל עובד ירגיש שסמבחינת מנהל מחשוב הוא   -מחשוב

למישהו יש  ואם   ,שלח מייל מרוכז על איך לעבוד איתםהוא י, מקבל מהמחשוב יהיו טובים יותר

 להחליף. ניתן  לא טוב מחשוב ציוד 

 : רמ"ד רווחה -טליה זיסו 

 . עובדים על טיול מילואים במרץ -מילואים

  19כנס בלפי הגנט אמור להי '. על קומפוסטר מעונות געובדות  נועם ועדן   -קומפוסטר מעונות ג'

   . במרץ אירוע חגיגי

ערבים בנגטיב וארוחת איפטר   םלסטודנטימוחמד עובד על סטנדאפ   -אירועים סטודנטים ערבים

 מופרדת מגדרית וגם משותפת במרץ.  

  ,עובדים על אירוע לסטודנטים דתיים לפורים  אנחנו  המזכ"לעם   - אירועים סטודנטים דתיים

 ת, תחרות תחפושות. משהו קצת יותר גדול משנים קודמו

 :רמ"ד מעורבות  -נועה דקל  

 ם של תאים וארגונים לפני סוף שנה. הרבה אירועייש תמיד בזמנים האלה   - 'נערכים לסמסטר ב

,  כשרה של תאים וארגוניםמתן כלים והבעיקר  . יהיה 28בסוף החודש ב  -ארגוניםסמינר תאים ו

 פרסם. נפית ו סגור תכנים סונזה. השבוע   ת קשרים בב"ש, גיוס משאבים ואיך עושים א

. מול האוניברסיטה דברים וק ודרימיטויחד עם שי  שלבים אחרונים, ב15.3 - ב -יום האישה

 . ן עם הסברה יצא לדרךיהקמפי סגורים, 

יה ורוח טובה על תקציב  י עירהממתינים לאישורים אחרונים מ .סוף מרץב  -טוביםהמעשים היום 

ה שיפוץ רחב,  נעש סים עמותות וארגונים שיהיו איתנו. מגייהאפשרי, גודל הסדר מה  שנבין כדי 

 נזמין תושבים. 

אם עולה לכם   ,ין שלהםיבנאת האם יש חברים שרוצים לרשום  , קול קוראיצא   -עושים בניין

 תפיצו.   םספציפייאנשים 

 ראיונות.  עושים  השבוע  ,מקומות 25רשומים ו 60כמעט  , ישמיונים התחילוה -כנית מנטוריםת

  ,ימי זיכרון, תהליכים של חיים משותפים שרוצים לעשות במאי, בר בטוח -מתכננות קדימה

 ב.  בסמסטרם ארוכים שמקווים שיצאו לפועל  יתהליכ 

 :רמ"ד תרבות -רוני גרו 

ההרשמה נגמרה  שלישי. פותחים סדנה נוספת כי השבוע ביום תתקיים   -סדנת ולנטיין לזוגות

 היום יצא פרסום בסטורי.  מהר, 

אוטובוס או שניים לדרום אדום. בתכנית יוגה, צלם, ערכות  ייצא שבוע הבא ב -דרום אדום

 פיקניק.  

 נסגר החלק האמנותי דיג'יי תפאורה וכו'. עכשיו החלק הטכני של רישוי וכו'.   -פורים



 
 

 :מזכ"ל המועצה -יה נר

שכבר נסגר בהן היו"ר, אקדמיה, מעורבות ורווחה, תפעול אמור  וועדות   3יש  - ישיבות ועדה ייו"ר 

בות  ישהקשר לא יעבור רק בישולהיבחר היום. אשמח שהיו"ר ועדה יישב איתכם אחת לתקופה  

 ועדה.  

לו להיות כדי שתהיה  חברי מועצה יוכ 22יתה למצוא בסוף החודש תאריך שבו  י הציפיה ה -תקנון 

אנסה כן למצוא תאריך בתחילת הסמסטר או  , ישיבת ועדה על הנושא הזה, לא נראה שנצליח

 בסופו כדי לרתום אותם, בשאיפה לפני מכרז יו"ר אגודה שיועבר ויאושר.

 יו"ר: -ברק דביר

 .  2023ההנהלה אישרה את רשימת הספקים לשנת 

אל תבקשו חתימה על נהלי רכש להשתדל כמה שאפשר לעבוד איתם, זה יחסוך נהלי רכש.  

 ₪ שנדרשים בנוהל רכש, תבקשו אישור לפני.   500-אם אתם עוברים את הבדיעבד. 

 


